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Zápis z jednání Kolejní rady Univerzity Palackého v Olomouci 

 

 

 
Datum a čas konání: 28.05. 2025; 15:00 – 16:00 

 

Místo konání: Koleje Generála Svobody, Zasedací místnost ředitelství SKM 

Přítomni: 

KR: Katarína Szemanová, Erik Veverka, Adam Vlach, Terézia Mudroňová, 

Kristýna Kenížova 

 

omluveni: Jan Stehlík, Ľudovít Balog , Pavel Svačina, Erich Lonský 

SKM: Ing. Radek Koněvalík, Lenka Kučová, Jana Šimková, Iveta 

Rehušová, Zbyněk Precektor 

 

Program: 
1. Otevření jednání 

2. Schválení programu 

3. Shrnutí celoroční součinnosti KR a SKM 

4. Připomínky za jednotlivé koleje 

5. Různé 

6. Ukončení jednání 
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1. Otevření jednání 

Členové Kolejní rady se dne 28.5. v 15:00 setkali v zasedací místnosti ředitelství SKM 

na Koleji Generála Svobody se zástupci SKM s účastí členů KR UP. 

 

2. Schválení programu 

 

3. Shrnutí celoroční součinnosti KR a SKM 

V úvodu setkání vyjádřili zástupci SKM poděkování členům Kolejní rady za aktivní spolupráci 

během uplynulého roku. Obě strany ocenily zlepšení vzájemné komunikace a partnerský přístup 

při řešení každodenních i strategických otázek ubytování a správy kolejí. 

 

3.1 Budoucí projekty 

a) Rekonstrukce koleje JLF 

Mezi zásadní projekty patří rekonstrukce koleje JLF, která už probíhá. Je však potřeba pokračovat aby 

SKM na podzim nachystala soutěž na interiér ona nově zrekonstruované koleje. V souvislosti s tím 

bude brát ohled i na podněty KR. 

 

b) příprava na další období 

SKM se bude připravovat na nový školní rok i ve spolupráci s KR. 

 

c) Vytvoření vzorečku automatické připravování kolejního 

SKM informovalo KR, o zasedání ředitelů SKM univerzit kde budou tento úkol od AS projednávat i 

v rámci porady konané na HAMU. 

 

d) Srovnávání kolejného a možné budoucí zdražování 

SKM zdůraznilo, že koleje na UPOL jsou stále nejlevnější v rámci ČR, je však nutné postupně 

systematicky zdražovat. 

 

e) Zaměstnanec na komunikaci 

KR zdůraznila důležitost zaměstnance SKM pro komunikaci, SKM však projevilo obavy, zda na 

tomto postu zůstane současný zaměstnanec, jelikož potřebuji práci na plný úvazek, a tato práce je 

pouze na půl úvazku. Zástupci KR dále vyjádřili přání, aby v příštích letech byl tento zaměstnanec 

přímým účastníkem KR. 

 

f) Propagace Kolejí a menz 

Zhodnocení shrnutí toho co koleje udělaly za rok, kromě prezentace na senátu upravit formu, kterou 

se bude SKM propagovat a zvýší tím povědomí studentů 

 

h) plánování vytvoření úschovných skříněk pro studenty přes prázdninové měsíce 

SKM oznámilo plánovanou realizaci nápadu KR k vytvoření úschovny přes prázdninové měsíce pro 

studenty. 
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3. Připomínky za jednotlivé koleje 

a) Kolej Chvalkovice 

Neudržovaná květnatá louka bude přetvořena na návrh KR např. pomocí zasetí jetele či 

mateřídoušky a vybudování hmyzích domků. Realizace jako taková je plánovaná pravděpodobně 

na podzim. Dále KR děkuje panu Precektorovi za WiFi síť na Chvalkovicích. 

 

4. Různé 

a) Informace k rekonstrukcím 

SKM informovalo KR o následujících rekonstrukcích a plánování dalších posilování WiFi sítě v 

rámci následujících dvou let. 

b) Pračky a nekvalitnost poskytovaných služeb externí firmou 

Zástupci KR vyjádřili znepokojení kvůli vysokým cenám a nízké kvalitě služeb firmy Vypráno, 

provozovatele prádelny v prostorách kolejí v rámci nájemní smlouvy. 

c) Vytvoření informativních letáčků na tiskárnu v prostorách SKM 

Tato tiskárna je provozována přes účet vytvořený v rámci knihovny a finance zde nabité na 

stejném principu jako tisk v knihovně. 

 

5. Ukončení jednání 

Na závěr jednání předsedkyně Kolejní rady UP poděkovala SKM za nové řešení problému a 

průběžné zlepšování ubytování na kolejích. 

 

 

 

Zapsal:  Erik VEVERKA, Pavel SVAČINA V Olomouci dne 

08.04.2025 

 

 

 

K A T A R Í N A S Z E M A N O V Á , V . R . 
předsedkyně KR UP 

 

Poslední úprava: 03.06.2025 

Zápis z jednání byl pořízen ve spolupráci s členy vedení SKM UP. 

Jednání Kolejní rady UP jsou veřejná. 

Další informace naleznete na skm.upol.cz/kr 


